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Írásbeli kérdés
Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Miért fizetnek cégautó adót a polgárőrök a többi közfeladatot ellátó testülettel szemben? ”
címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr. Veres János
pénzügyminiszterhez .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Nemrég kerestek meg Békés város polgárőrségének tagjai a cégautó adó kapcsán, de a kérdés ,
amelyet felvetettek nekem nem csupán Békést érinti, hanem választókerületem minde n
települését, ső t az ország minden települését, ahol polgárőrség működik .

A polgárőrség az adott településeken fontos közfeladatot lát el . Segít a közrend
fenntartásában, felügyel az utcákon, rendezvényeken és egyéb helyszíneken . A polgárőrség
ma már része a mindennapi életünknek .

A probléma, amit felvetettek a következ ő: sok esetben, amikor nem áll rendelkezésre
szolgálati gépjármű , akkor a polgárőr a saját járművét használta, használja . Mivel az adott
város közigazgatási határán belül közlekedett, úti nyilvántartást vezetve az APEH norma
szerint kb. 3000 Ft költségtérítést vehetett fel . Ezt továbbra is megteheti, de mivel szolgálat i
járműnek minősül így a járműve, cégautó adó megfizetése alá kötelezik, amely kb . 7000 Ft ,
amely alapvető nonszensz .

Tisztelt Miniszter Úr !

Lát-e arra lehetőséget, hogy a polgárőrség a többi közfeladatot ellátó testülethez (rendőrség,
tűzoltóság stb .) hasonlóan ne fizessenek cégautó adót?

Várom megtisztel ő válaszát.

Budapest, 2009 . március 10-én

Erdős Norbert
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